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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni Dr. Pintér Sándor belügyminiszternek

„Mennyit számít az önkormányzati szövetségek véleménye? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban, a jogszabályok el őkészítésében való társadalmi részvételről szóló törvényjavaslat
tárgyalása során egy zárószavazás előtti módosító javaslattal a kormány elérte azt, hogy nem
kötelező minden önkormányzati szövetséggel egyeztetnie, ha egy törvényjavaslat benyújtását
tervezi .
Ezzel a lépéssel szűkítették az önkormányzatok beleszólási lehetőségét a saját életüket érintő
döntések meghozatalába . Ez az új rendszer kizár minden olyan érdekképviseleti szövetséget a
társadalmi egyeztetésb ől, amelynek élén ellenzéki vezető áll, és csak azokat vonják be a
véleményezési folyamatba, akik egyértelműen lojálisak a kormánypártokkal.

Kérdezem tehát miniszter urat, figyelembe veszik-e minden önkormányzati szövetség véleményét ,
javaslatát az önkormányzati törvény el őkészítésének folyamán?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . szeptember 26 .

Lukács Zoltán
MSZP
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